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Szanowny Panie Prezydencie,

Bardzo proszę o przycięcie krzewów wzdłuż ulicy Pniowskiej w taki sposób, aby po wycięciu krzewów stworzyć pobocze, które można wysypać
tłuczniem i ubić, ewentualnie wyrównać i ubić w zależności od możliwości finansowych miasta. Działanie takie jest niezbędne dla zapewnienia
bezpieczeństwa pieszych i rowerzystów i bezpiecznego przejazdu samochodów. Obecnie piesi i rowerzyści mają problem minąć się
bezpiecznie z jadącym samochodem.
Za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby i prośby mieszkańców, z góry serdecznie dziękuję.

Pozdrawiam
Andrzej Sączek
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